
 
   Nadzorni odbor ZDUS 

Ljubljana, 26.10.2022 

 

Zapisnik 8. redne seje Nadzornega odbora ZDUS, 
ki je potekala v sredo, 5.10.2022 s pričetkom ob 9. uri na hibriden način 

(na ZDUS in po Zoom) 
 

Prisotni člani: Franc Lobnik in Alojzija Škerjanec  

Odsotni člani: Ivan Vodopivec – glasovanje za predlog sklepov po pošti 

Prisotni drugi vabljeni: Janez Sušnik, Vera Pečnik, Janez Malovrh (AD 6) in Nika Antolašić  

Opravičeno odsotni drugi vabljeni: Jožica Puhar 

 
AD 1 Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 8. redne seje dne 5.10.2022 
 
Uvodoma je bilo ugotovljeno, da se en član Nadzornega odbora ZDUS za 8. redno sejo dne 
5.10.2022 ni opravičil in je bila s tem povzročena nesklepčnost organa glede na 36. člen 
Poslovnika Nadzornega odbora ZDUS. Slednji namreč določa, da je organ sklepčen, če so na 
seji prisotni trije člani ali njihovi namestniki. Zaradi tega je potrebno pridobiti glasovanje 
enega od članov ali namestnikov članov, ki na seji niso bili prisotni, s čimer se bo zagotovilo 
ustrezno število glasov oz. sklepčnost organa. Skladno z dogovorom na sami seji, se je 
pripravi glasovnico s predlogi sklepov, ki je bila poslana v glasovanje članu Ivanu Vodopivcu, 
ki je bil na seji odsoten. Članu je bil za lažje odločanje o predlogih sklepov sočasno poslan 
tudi osnutek zapisnika seje ter ponovno vso gradivo.  
 
Na predlog dnevnega reda ni bilo pripomb. 
 
Soglasno je bil sprejet 
Sklep št. 1: Potrdi se dnevni red 8. redne seje dne 5.10.2022: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 8. redne seje dne 5.10.2022 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 7. redne seje dne 16.3.2022 
3. Obravnava finančnega poslovanja ZDUS 1.1. do 30.6.2022 
4. Obravnava delovanja ZDUS 1.1. do 30.6.2022 
5. Obravnava predloga spremembe Statuta ZDUS 
6. Obravnava polletnega poslovanja Vzajemnega posmrtninskega sklada 
7. Razno 

 
AD 2 Obravnava in potrditev zapisnika 7. redne seje dne 16.3.2022 
 
Na zapisnik ni bilo pripomb. 

Soglasno je bil sprejet 
Sklep št. 2: Potrdi se zapisnik 7. redne seje dne 16.3.2022. 
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AD 3 Obravnava finančnega poslovanja ZDUS 1.1. do 30.6.2022 
 
Franc Lobnik je povedal, da je bilo poročilo predhodno že predstavljeno in obravnavano na 

Upravnem odboru ZDUS v septembru. Ugotavlja, da so na prihodkovni strani nizki indeksi, 

posledično so nizki tudi na odhodkovni strani. Nekatere vire prihodkov se še pričakuje, npr. 

za sofinanciranje rekreativne, športne in kulturne dejavnosti.  

Janez Sušnik je povedal, da se razpis za ta sredstva pričakuje po 20. oktobru. Do konca leta 

bomo prejeli tudi še del sredstev od članarin in hotela. Stroške skušamo zmanjševat kolikor 

je to le možno. Imamo pa še društvene rezerve, tudi likvidnost ni ogrožena. Obljubljen je tudi 

nov razpis za sredstva za NVO, bomo videli kaj bo s tem. Sicer pa aktivnosti na ZDUS potekajo 

– tako športne, kot kulturne ipd. Je pa mnenja, da bo rezultat poslovanja do konca leta 

ustrezen. 

Franc Lobnik je povzeto ocenil kot optimistično in je dobra novica, da bo rezultat poslovanja 

do konca leta boljši. 

Alojzijo Škerjanec je zanimalo, kako je z izplačili za e-oskrbo. 

Vera Pečnik je odgovorila, da ZDUS od koordinatorjev pridobi podatke, jih poroča na 

Telekom Slovenije, slednji na Ministrstvo za zdravje in v obratnem vrstnem redu sledijo 

sredstva. S tem, da je rok za nakazilo sredstev ZDUS-u 60 dni, tako da pride vse z zamikom. 

Kar se tiče izplačil društvom, bomo počakali na vsa sredstva in vsem društvom razdelili 

sočasno. Povedala je tudi, da je bila sedaj ena od zaposlenih razporejena za delo tudi na tem 

projektu, tako da bo tudi poročanje teklo nemoteno. 

Janez Sušnik je izpostavil še prizadevanja glede sprejema rokodelskega zakona, na podlagi 

katerega bo lahko ZDUS pridobil proračunska sredstva za zaposlitev ene osebe, ki bo 

koordinirala rokodelstvo v ZDUS. 

Soglasno je bil sprejet 
Sklep št. 3: Nadzorni odbor ZDUS se je seznanil izvršitvijo finančnega načrta ZDUS za prvo 

polletje 2022. 

AD 4 Obravnava delovanja ZDUS 1.1. do 30.6.2022 
 
Franc Lobnik je uvodoma povedal, da je trenutno pestro dogajanje, saj se po eni strani 

posluša, kako ZDUS ni nikjer prisoten oz. da nas vlada ne šteje med te, ki bi lahko kaj 

predlagali ali vplivali na odločanje. 

Janez Sušnik je povedal, da je bilo prvo polletje težko, a smo ga prebrodili. Izvajali smo redne 

aktivnosti, projektne naloge, Dneve medgeneracijskega sožitja idr. Nekaj je bilo kadrovske 

podhranjenosti in breme za strokovne službe. Nadalje je poročilo usmeril v aktualnejši čas in 

sicer, da v ZDUS potekajo intenzivna prizadevanja in aktivnosti za izboljšanje pogojev 

življenja naših upokojencev. Že maja meseca smo dali na ZPIZ zahtevo za izračun medletne 

uskladitve pokojnin po 430. členu ZPIZ-2, pa naklonjenosti tej pobudi ni bilo. Tudi na zadnji,  
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septembrski seji Komisije za pokojninske in invalidske zadeve je bilo premalo narejeno za 

zahtevo 4,6 % izredne uskladitve pokojnin. Izpostavil je tudi, da v proračunu ta sredstva 

sploh niso predvidena. Minister za delo je nakazal možnost za uskladitev vseh pokojnin za 

38,81 evra (uravnilovka). Z uravnilovko se vsekakor ne strinjamo. Nadalje je omenil tudi dvig 

letnega dodatka po ZIPRS2324 in sicer za zgolj 5 evrov, kar je sramotno. Dogovorjeno imamo 

srečanje z ministrom za delo (11.10.) in ministrom za zdravje (9.11.), s slednjim tudi zaradi 

dolgotrajne oskrbe. Izpostavil je tudi zaplete glede digitalnih bonov. Prvotni načrt ministrstva 

je bil zagotoviti izobraževanja in bone za 5.000 starejših brez informacijskih znanj in nato 

prihodnje leto za 100.000 starejših za tiste, ki nekaj znanj že imajo. Aktualna ministrica je 

obljubila sodelovanje ZDUS pri pripravi novele zakona za to področje. A je že pridobil 

informacijo, da naj bi digitalni boni v prihodnje za mlade bili na razpolago, za starejše pa ne, 

na kar se bomo morali odločno odzvati, ker bi to zopet pomenilo poseg v pravice starejših. 

Nepovezano s tem, pa je izpostavil projekt Digitalno vključeni, v katerem ZDUS že izvaja 

izobraževanja za posamezna DU. Že pri Koalicijskem dogovoru so nas zapostavili, saj 

praktično nič ne omenja starejših. Smo dolgoživa družba in bo potrebno mlade spomniti na 

to, da bodo tudi sami enkrat starejši.  

Franc Lobnik je izpostavil, da upa, da bo ZDUS v naporih, ki jih vlaga, uspešen pri predlogih 

oz. usklajevanju. 

Alojzija Škerjanec je izpostavila, da se ZDUS in predsednik ZDUS trudi za vse starejše in so 

veseli, da se nekdo bori za njihove pravice.  

Janez Malovrh je pritrdil glede prizadevanj predsednika ZDUS in ZDUS kot organizacije. 

Nikakor pa da ne razume, zakaj so upokojenci tako prezrta skupina prebivalstva. Dodal je še, 

da bi morale biti plače višje ali pa višji prispevki za pokojninsko blagajno, ker slednja ne 

zadošča pokritja aktualnega stroška pokojnin.  

Vera Pečnik je omenila, da pokojninska blagajna ni očiščena in jo bremeni kar nekaj socialnih 

transferjev in izrednih pokojnin, na kar smo tudi že večkrat opozorili. 

Franc Lobnik je k temu dodal, da je očiščenje pokojninske blagajne še starejša tema kot o 

Zakonu o dolgotrajni oskrbi. 

Soglasno je bil sprejet 
Sklep št. 4: Nadzorni odbor ZDUS se je seznanil z delovanjem za prvo polletje 2022 in 

aktualnimi aktivnostmi ZDUS in hkrati izraža željo, da bodo prizadevanja in napori vodstva 

ZDUS za izboljšanje situacije upokojencev uspešna. 

 
AD 5 Obravnava predloga spremembe Statuta ZDUS 
 
Franc Lobnik je povedal, da je bil na zadnjih dveh sejah Upravnega odbora ZDUS potrjen 
predlog sprememb Statuta ZDUS. Gradivo so prejeli. Posebej je izpostavil ureditev glede 
Vzajemnega posmrtninskega sklada, ki bo s spremembo temeljnega akta moral delovati 
samostojno z lastnimi organi upravljanja in nadzora. 
 
 

https://www.dz-rs.si/wps/portal/Home/zakonodaja/izbran/!ut/p/z1/04_Sj9CPykssy0xPLMnMz0vMAfIjo8zivSy9Hb283Q0N3E3dLQwCQ7z9g7w8nAwsnMz1w9EUGAWZGgS6GDn5BhsYGwQHG-pHEaPfAAdwNCBOPx4FUfiNL8gNDQ11VFQEAAXcoa4!/dz/d5/L2dBISEvZ0FBIS9nQSEh/?uid=9BB4BD1BE3EFA93AC12588CD003EAA64&db=pre_zak&mandat=IX


4 
 

Soglasno je bil sprejet 
Sklep št. 5: Nadzorni odbor ZDUS se je seznanil s predlogom spremembe Statuta ZDUS, ki 

jih je potrdil Upravni odbor ZDUS 23.6.2022 in 20.9.2022. 

AD 6 Obravnava polletnega poslovanja Vzajemnega posmrtninskega sklada 
 
Janez Malovrh je povzel podatke iz poslanega gradiva glede stanja članstva in finančnega 

poslovanja. Posebej je izpostavil razliko v številu članov iz leta 2005 (105 tisoč) in sedaj 

(slabih 40 tisoč). Je viden trend upadanja članstva. Izračunal je, da je v sklad včlanjenih na 

državni ravni 18 % članov, med tem ko je dal za primerjavo Zasavje – 77 % oz. matično DU 

Zagorje ob Savi – 90 %. Ugotavlja, da je solidarnost v njihovi pokrajini velika, med tem ko se 

drugod odraža individualnost. Kar zadeva priprave aktov sklada, bo potrebno zadolžiti 

pravnika. Priloga 1 tega zapisnika je popravljeno polletno poročilo poslovanja sklada. 

Vera Pečnik je glede števila članstva pripomnila, da se je potrebno zavedati, da nekoč 

zavarovalnice niso nudile posebnih pogojev za zavarovanja starejših (npr. življenjsko 

zavarovanje), danes pa jih – kar bi lahko vplivalo tudi na članstvo. Ne glede na to, pa je 

blagajna sklada pozitivna, kar je dobro. 

Alojzija Škerjanec je prosila, da bi že v začetku decembra določili višino članarine sklada za 

prihodnje leto. 

Janez Malovrh je odgovoril, da bo to mogoče predlagati po 9-mesečni realizaciji.  

Franc Lobnik je dejal, da je stanje sklada dobro in ima perspektivno za še kar nekaj let. Je pa 

postavil vprašanje, ali je organ sklada kaj razpravljal o predlogu, ki ga je pred časom dal 

Nadzorni odbor ZDUS v zvezi z izplačili posmrtnin za tiste, ki umrejo v januarju ali februarju in 

niso poravnali članarine za tekoče leto z rokom do konca maja. Namreč prejeli nismo nobene 

povratne informacije. 

Janez Malovrh je povedal, da je bilo stališče organa sklada, da se v teh primerih od izplačila 

posmrtnine odšteje znesek članarine za tekoče leto. Priloga 2 tega zapisnika je zapisnik s 

sklepom, ki je določil način izplačila posmrtnine v izpostavljenem primeru. 

Soglasno je bil sprejet 
Sklep št. 6: Nadzorni odbor ZDUS se je seznanil s poslovanjem Vzajemnega posmrtninskega 

sklada za prvo polletje 2022. 

 
AD 7 Razno 
 
Janez Sušnik je povedla, da bo kolegij predsednika razpravljal o usodi Dnevov 
medgeneracijskega sožitja. Letos ocenjuje, da je bila slaba udeležba, vsem nastopajočim smo 
plačali potne stroške in topel obrok. Ugotavljamo, da je še vedno nekaj DU, ki so se 
udejstvovala na F3ŽO, kjer nimajo tako dobrih pogojev za udeležbo kot pri nas (prevoz, 
prehrana). Nadalje je povedal, da bo 2.12. obravnava na sodišču (tožba MZU), kjer je bilo 
nazadnje odprto vprašanje članstva MZU v ZDUS že od prej, pri čemer je dejstvo, da je v 
veljavi aktualnem Statut ZDUS po katerem je tudi MZU vložila vlogo za članstvo, kot ostale 
PZDU, s tem, da v aktu niso nič opredelili ZDUS. V decembru je predviden Zbor članov ZDUS, 
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kjer bi tudi predložili v sprejem načrt dela za prihodnje leto. Omenil je tudi, da je prihodnje 
leto volilno leto in so bili predsedniki PZDU na seji že pozvani, da pričnejo z iskanjem kadrov.  
 
Franc Lobnik je glede Dnevov medgeneracijskega sožitja dejal, da jih ocenjuje kot uspešne, 
tudi z vidika udeležbe. Kar se tiče lokacije, je dobro, da potekajo tudi naprej v Ljubljani. 
 
Alojzija Škerjanec je dodala, da bi morale PZDU bolj sodelovati, tudi z DU. 
 
Pod to točko ni bil predlagan noben sklep. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 10.30 uri. 
 
 
Zapisala: 
Nika Antolašić      Franc Lobnik 
Tajnik ZDUS      Predsednik Nadzornega odbora ZDUS 


